



14th September 2023

Dear Parents

I would like to wish you a warm welcome & look forward to sharing your children's successes as we proceed through the 2023 24 academic year. It is always a pleasure & a privilege to welcome back your sons and daughters to The English Academy. It is equally the case when welcoming students new to the Academy. Your support & cooperation are appreciated & never taken for granted.

The Academy's premises have been improved which has led to new seats being placed in the Flag Court, the painting of classrooms & stairwells as well as & the refurbishment of the roof area. A number of classrooms now have an interactive white board to assist with learning & teaching. There are also displays showing how the students interact & the leadership roles they perform. Indeed, this week I have been involved in a number of interviews with students in both the primary & secondary schools to decide who should be the Head Boy & Head Girl from the respective schools.

Examination Performance

I am pleased to say that student performance at IGCSE was outstanding with 81.7% of students achieving A* - C IGCSE grades and 47.6% of students achieving A* - A grades. This outcome is an improvement on the 2022 IGCSE results & compares very favourably with top performing independent schools in the UK & the world in general. Performance at A / AS level was commendable, enabling students to proceed to the next stage of their learning journey either at The English Academy or at university level. Students, teachers and parents are congratulated for this achievement.

End of Day Procedure

The end of day procedure has been modified to account due to the extremely hot weather. The entrance to Gate 2 will now open at 13:50 to shelter parents from the intense heat. For those parents who collect their children in Years 7 to 11 please agree the entrance to meet them at - Gate 1/Entrance 1 or Gate 2/Entrance 2 or Gate 3/Entrance 3 - at the end of the day. Parents of students in Years 1 to 3 collect their children from the Flag Court whilst any student in Years 4 to 6 is collected from the Auditorium. Please ensure you follow the procedure when collecting your children.

British Schools Overseas Inspection

The English Academy is a British School Overseas school. This means the school is inspected every three years to ensure that it meets the expected standard. Due to the pandemic the inspection of TEA was delayed like many other schools in Kuwait. However I can confirm that the Academy will undergo a BSO inspection on Sunday 15th October until Tuesday 17th October 2023.

School Bus Transport

Please note that if you have any question or query regarding the school bus service you need to contact the following number: 51388222. Mr Ali Khudair is responsible for operating the school bus service.

Student Lockers

The Academy intends to provide a limited number of lockers to students in Year 7 as well as to any student who has a medical issue that prevents them from carrying a school bag. It is anticipated that the demand for lockers will outstrip supply. If you wish your child to have a locker you need to pay a non-returnable deposit totalling KD 5 to the Finance Office. Payment can only be received **in cash**. A locker can only be secured once the KD 5 cash deposit has been received. This will be an annual KD 5 locker charge.

Canteen

The school canteen is now functioning offering a range of healthy eating options. At the Academy there is focus to ensure that students are consuming healthy food.



Contacting the School

Please be reminded that if you wish to visit the school to discuss a school matter you need to make an appointment by contacting the relevant school secretary. Please be reminded of the number to contact:

EY Secretary fas@tea.edu.kw 22651195 / 6 Ext 516 OR 96028962	KS1 Secretary amk@tea.edu.kw 22651195 / 6 OR 92294138	KS2 Secretary noz@tea.edu.kw 22651195 / 6 Ext 417 OR 97421658	Secondary Secretary ght@tea.edu.kw 22651195 / 6 Ext 419 OR 96721148
---	--	--	--

Regards

Stewart J Cowden
School Principal



الخميس 14 سبتمبر 2023
أولياء الأمور الكرام،
تحية طيبة وبعد،،

أود أن أرحب بجميع أولياء أمورنا الكرام و طلابنا الاعزاء و اتطلع الى مشاركتكم نجاحات اطفالكم بينما نمضي قدما في العام الدراسي 2023-24 . إنه من دواعي سروري دائماً أن أرحب بعودة أبنائكم وبناتكم إلى الأكاديمية الإنجليزية. وكما نرحب أيضا بالطلاب الجدد في الأكاديمية. دعمكم وتعاونكم محل تقدير دائما.

لقد أضافت الأكاديمية الإنجليزية العديد من التحسينات من أجل راحة طلابنا الأعزاء فقد تم إضافة مقاعد جديدة في ساحة العلم، و طلاء الفصول الدراسية والسلالم بالإضافة إلى تجديد منطقة الرووف. عدد كبير من الفصول الدراسية يحتوي الآن على السبورة الذكية لإثراء وتعزيز العملية التعليمية . كما تم عرض العديد من اللوحات المعبرة في أنحاء المدرسة التي توضح تفاعل الطلاب والأدوار القيادية التي يؤديونها، لقد شاركت هذا الأسبوع في عدد من المقابلات الشيقة مع الطلاب في مختلف المراحل التعليمية الابتدائية والثانوية لاختيار رئيس اتحاد الطلبة الأولاد ورئيسة اتحاد الطلبة البنات في المراحل المعنية.

الاختبارات

يسعدني أن أقول إن أداء الطلاب في اختبارات ال IGCSE كان متميزاً، حيث حصل 81.7% من الطلاب على درجات C - A* في IGCES و47.6% من الطلاب حصلوا على درجات A* - A. تمثل هذه النتيجة تحسناً لنتائج IGCSE لعام 2022 وتقران بشكل إيجابي للغاية مع المدارس الأفضل أداءً في المملكة المتحدة والعالم بشكل عام. كان الأداء على مستوى A/AS جديراً بالثناء، مما مكن الطلاب من الانتقال إلى المرحلة التالية من رحلة التعلم الخاصة بهم سواء في الأكاديمية الإنجليزية أو على المستوى الجامعي. نهئى الطلاب والمعلمين وأولياء الأمور على هذا الإنجاز.

إجراءات نهاية اليوم الدراسي:

تم تعديل إجراءات نهاية اليوم الدراسي ليتناسب مع الطقس الحار للغاية. سيتم الآن فتح مدخل البوابة 2 في الساعة 13:50 لحماية أولياء الأمور من الحرارة الشديدة. بالنسبة لأولياء الأمور الذين يأخذون أطفالهم في الصفوف من 7 إلى 11، يرجى الاتفاق مع ابنائكم / بناتكم لمقابلتهم عند – البوابة رقم 1/المدخل 1 أو البوابة 2/المدخل 2 أو البوابة 3/المدخل 3 - في نهاية اليوم. يقوم أولياء أمور الطلاب في الصفوف من 1 إلى 3 باستلام أطفالهم من ساحة العلم بينما يتم أخذ أي طالب في الصفوف من 4 إلى 6 من قاعة المسرح . يرجى التأكد من اتباع الإجراءات عند أخذ أطفالكم.

اعتماد المدارس البريطانية في الخارج

ستخضع الأكاديمية الإنجليزية في الفترة من 15 أكتوبر إلى 17 من أكتوبر الى تفتيش فريق BSO كونها من المدارس التي تطبق المنهاج البريطاني المعتمد خارج المملكة المتحدة. إن هذا التفتيش جزء من الإجراءات المتبعة لضمان مقابلة الأكاديمية الانجليزية للمعايير الأكاديمية والتربوية المتبعة في بريطانيا ومن المفترض إتمامه كل ثلاث سنوات، وبسبب الوباء الذي اجتاح العالم مؤخراً فقد تأخر موعد إتمام التفتيش في TEA أسوة بالعديد من المدارس الأخرى في الكويت إلى التاريخ المذكور اعلاه.

المواصلات المدرسية

إذا كان لديك أي سؤال أو استفسار بخصوص خدمة المواصلات المدرسية يرجى الاتصال بالسيد علي خضير- هاتف رقم 51388222. كونه المسؤول عن تشغيل خدمة الباصات المدرسية.

خزائن الطلاب

تعززم الأكاديمية توفير عدد محدود من الخزائن للطلاب في الصف السابع وكذلك لأي طالب يعاني من مشكلة طبية تمنعه من حمل الحقيبة المدرسية. من المتوقع أن الطلب على هذه الخزانات سوف يفوق العرض. إذا كنت ترغب في أن يكون لطفلك خزانة، فيجب عليك دفع ودیعة غير قابلة للإرجاع بقيمة إجمالية قدرها 5 دك في قسم المحاسبة. لا يمكن استلام الدفع إلا نقداً. لا يمكن تأمين الخزانة إلا بعد استلام الوديعة النقدية البالغة 5 دك.



كاتنتين المدرسة :

لقد بدأ كاتنتين المدرسة بالعمل الآن بتقديم الوجبات والاختيارات الصحية لطلابنا وهو ما نود تشجيع طلابنا على تناوله في معظم الأوقات.

الاتصال بالمدرسة

يرجى العلم أنه في حال رغبتكم في زيارة المدرسة ، فأنت بحاجة إلى تحديد موعد عن طريق الاتصال بسكرتارية القسم المعنى وذلك عن طريق :

التواصل عن طريق	السكرتارية
fas@tea.edu.kw 22651195/6 EXT : 516 OR 96028962	قسم الروضة والتمهيدي
amk@tea.edu.kw 22651195/6 OR 92294138	قسم الصف الاول والثانى الابتدائى
noz@tea.edu.kw 22651195/6 EXT : 417 OR 97421658	قسم الصف الثالث الى السادس الابتدائى
ght@tea.edu.kw 22651195/6 EXT : 419 OR 96721148	قسم الثانوي

ناظر المدرسة
ستيوارت كودين